
Jaarverslag Bestuur 2022 

 

Bestuurssamenstelling 

In 2022 bestond het bestuur uit: 

Naam: Functie: Einde termijn:                                                                         

Pieter Paul van Oerle voorzitter 2024 

Johan Selles penningmeester 2025 

Carry Smits-Muijlaert secretaris 2025 

Jeroen van Emmerik algemeen bestuurslid 2024 

Pim Hendriks algemeen bestuurslid 2025 

Merel Visser algemeen bestuurslid 2025 

 

  Vergaderingen: 

Het bestuur heeft in 2022 11x een reguliere bestuursvergadering gehouden, waarvan 3x 

digitaal. 

In 2022 is er  2x een voorzittersoverleg geweest, waarbij alle werkgroepen waren 

vertegenwoordigd. De ALV van 2022 werd weer als vanouds gehouden in het clubhuis. 

In 2022 bestond het bestuur uit 6 personen. Pim Hendriks en Merel Visser zijn toegetreden tot 

het bestuur. 

Regelmatig is er overleg tussen de werkgroepen en het bestuur over mogelijkheden voor het 

opleiden van het kader. Dit zowel voor het niveau van het kader langs de badrand als voor 

veiligheid, zoals EHBO en lifeguard. Voortdurend wordt er gekeken naar wat verplicht en 

mogelijk is om de kwaliteit van de vrijwilligers op een goed niveau te houden.  

Merel heeft de organisatie van de opleidingen overgenomen van Johan. 

Het kaderkado was dit jaar een mok met een mix voor warme chocomel. 

Er was geen kaderuitje. 

Leden:  

Het ledental is licht gedaald. Op 1 januari 2022 telde DWT 467 leden, op 31 december 453. 

Er zijn 107 afmeldingen geweest en 110 aanmeldingen. 

 

-bij wedstrijdzwemmen vertrokken 13 leden  en kwamen er 19 bij, totaal 66 

-bij waterpolo vertrokken 16 leden  en kwamen er 14 bij, totaal 129 

-bij synchroonzwemmen vertrokken 5 leden en kwamen er 8 bij, totaal 26 

 

 



We zijn als vereniging nog steeds bezig om nieuwe leden te werven in alle sectoren. Met 

name bij waterpolo zijn er veel nieuwe jeugdleden bij gekomen. Wedstrijdzwemmen, 

synchroonzwemmen en leszwemmen kunnen nog leden gebruiken. 

 

 

Opleidingen:  

 

Eind 2022 hoopten we dit weer op te pakken. Er kwam echter een kink in de kabel door 

slechte communicatie met de aanbieder van EHBO lessen. In 2023 wordt dit allemaal 

opgepakt met een nieuwe aanbieder. Merel is degene die de opleidingen coördineert. 

 

Jeugdbestuur: 

 

Onze wens was om weer een nieuw jeugdbestuur in het leven te roepen. Daar waren we in 

2020 mee bezig toen covid roet in het eten gooide. Nu is er een jeugdbestuur met enthousiaste 

jeugdleden uit alle sporttakken en wij zijn daar erg blij mee.  

Zij kunnen als vertegenwoordigers van de jeugd het “volwassen” bestuur advies geven over 

zaken die zij belangrijk vinden.  Verder helpt het jeugdbestuur activiteiten en evenementen te 

ontwikkelen voor de jeugd.  

 

 

Sendenbeker: 

 

De Sendenbeker is in 2022 uitgereikt aan Kitty Ungureanu. 

 

SRO: 

 

We blijven onderhandelen met SRO over uitbreiding van zwemwater. Als dit niet voldoende 

resultaat geeft, zullen we gaan onderhandelen met de gemeente. De zwembadwerkgroep 

houdt zich hier mee bezig en bovendien met de ontwikkeling van twee nieuwe zwembaden. 

 

Logo en clubkleding: 

 

Er is na de ALV een werkgroep gevormd om te komen tot een oplossing voor het probleem 

van twee naast elkaar bestaande logo’s. Uitkomst: een nieuw logo ontwikkelen. Daar is hard 

aan gewerkt en de werkgroep hoopt dit komende ALV af te ronden. Ook hebben we ons bezig 

gehouden met nieuwe clubkleding, ook dat moet in 2023 gerealiseerd worden. De 

samenwerking met Huyg is per 1 januari 2023 stop gezet. 

 

Statuten: 

 

De statuten waren verouderd, er zijn nieuwe statuten opgesteld in samenwerking met Sabine 

Govers die voldoen aan de nieuwe  Wet Bestuur en Toezicht Rechtspersonen (WBTR) 

 

Het bestuur bedankt alle vrijwilligers weer hartelijk voor de inzet tijdens het afgelopen jaar! 

 

  Pieter Paul van Oerle 

   Johan Selles 

      Carry Smits-Muylaert 

             Jeroen van Emmerik 



                    Pim Hendriks 

                         Merel Visser 


